
 Styrelsemöte Hummelstad byalag 19/9 

2024 

Närvarande: 

Alf Thellman, Marika Halvarsson, Bernt 

Johansson, Anders Jacobsson, Louise 

Hansson, Yvonne Jönsson 

Ordförande Alf Thellman hälsade alla 

välkomna. 

En ny dator till fritidsgården har köpts in efter 

beslut på förra styrelsemötet. 

Alf har skickat in efterfrågade handlingar 

angående ekonomi för fibernätet till 

länsstyrelsen. Eftersom det inte hörts något 

därifrån så antar vi att de blev nöjda. 

En kallelse via sms till nästa veckas 

byalagsmöte 26/9 skickades iväg. 

Vår nya hemsida: 

Den nya hemsidan är färdig med god hjälp av 

Jenny Lindberg. 

Bernt Johansson och Ingela Johansson som 

varit med som våra representanter är nöjda 

både med arbetet som lett fram till hemsidan 

samt det färdiga resultatet. 



Bernt guidade oss genom hemsidan som 

också ska visas upp på Byalagets möte nästa 

vecka. Den nya hemsidan kommer att fungera 

i datorer, mobiler och plattor. 

Anders hör sig för om möjligtvis VT kan vara 

intresserade av att skriva något om hemsidan 

i tidningen. 

En ny grupp har bildats på Face Book ”Det 

händer i Hummelstad”. Moderator här är Karin 

Thellman, Jenny Lindberg samt Bernt 

Johansson. 

Vi beslöt även att behålla Byalagets FB-sida. 

 

Badplatsen 

Morgan Pettersson har önskemål om nya 

bryggor inför kommande sommar. Alf har 

skickat detta vidare till Anders Östlund. 

Badplatsbidraget för sommaren har inte 

kommit än. Detta och ett önskemål att den 

halvdöda björken tas bort från badstranden 

ska även tas upp med Östlund. Alf tar på sig 

att göra detta. 



Vi beslutade att det skulle kosta 250 kronor att 

hyra porslin av fritidsgården. 

Nästa styrelsemöte 9/1 2025 

Nästa Byalagsmöte 16/1 2025 

Yvonne Jönsson 

 

 

 


